



PROTOKOLL KS

Datum: 2021-03-07

Justerat: 2021-04-11

Kårstyrelsens sammanträde nr 487

Mötesdatum: 2021-03-07

Mötestid: 18:30

Plats: Teams-möte

Närvarande: Patrik "Moberg" Anelli, Agnieszka Wrzalik, Peter Gustafsson, Simon Ström, Leonard "Lolle" Macchi, Robin Engström, Alban Kjellgren Axlund samt Lars-Olof "Pliiggis" Sandberg.

1. KS öppnande

Patrik Anelli öppnade mötet.

2. Val av sekreterare

Simon Ström valdes till justerare.

3. Val av justeringsperson

Leonard Macchi valdes till justeringsperson.

4. Justering av röstlängd

Det fastställdes att vi inte är beslutsmässiga. Vi tar beslut när ytterligare medlem tillkommer till mötet.

Det bestämdes att justera röstlängden vid behov.

5. Fastställande av föredragningslistan

Föredragningslistan fastställdes med följande tillägg **17a/ Robin – Lägermaterial och praxis om ledaravgifter för läger, b/ Äventyrarna – Bussresa, c/ Moberg – Majblommor samt d/ Moberg II – Bortgång av medlem (Christer Ahlberg).**

6. Genomgång av föregående protokoll

KS486 – protokollet ej färdigt än.

7. Kompletterande val och förändringar

Inga kompletterande val gjordes.

8. Statusuppdatering Covid-19

Peter redogör om situationen. Vi behöver fortsatt anpassa vår verksamhet efter rådande läge. Det har inte skett några förändringar. Avdelningarna informerar AUt om bekräftade fall av COVID-19. Snabbfötterna har ställt in ett möte på grund av sjuk ledare.

Waingunga ställer in sin övernattnings i lokalen.

Snabbfötterna kommer att byta sin övernattnings till en dagsaktivitet. Den infaller den 27 mars.

Skogsmännen och Rovfåglarna har en planerad övernattning den 19-21 mars. AU upprättar dialog med avdelningarna efter KS där beslut tas kring detta, samt kring patrullövernattningarna som planeras genomföras i april.

Utmanarna kommer försiktigt att testa att ha möten fysiskt för att öka närvaron, med åtgärder för att minska smittorisken.

9. Lokalen Rehngatan/Vanadislunden

Vi har tecknat ett avtal för Vanadislunden!

Vi har tillsatt en ny arbetsgrupp för Vanadis som har pratat med alla avdelningsledare i Vasastan. Harald Tydén är ansvarig för denna grupp. Avdelningsledarna har skapat en grupp.

Det behövs en rejäl städning invändes av lokalen.

Avdelningsledarna tänker flytta över sitt vardagliga material till Vanadislunden.

Moberg har pratat med Konstantin angående lås.

Limpan har erbjudit sig att arbeta med nya lokalen under mars månad. Detta uppskattas men ligger lite för tidigt i tiden. Vi har tidigare sagt att detta ska göras under sommaren så vi först hinner känna in lokalen och inte göra något förhastat.

Vi har meddelat hyresvärden för Rehngatan om uppsägning.

10. Verksamhetsplan 2020/21

Simon redogör att programstegring och märkesuppdateringen ligger på is, men förväntas tas upp under våren.

Avloppet på Pettersberg behöver fortsatt åtgärdas. Patrik fortsätter att ligga på i denna fråga.

11. Verksamhetsplan 2021/22

AU kommer att kalla till ett allmänt ledarmöte inom någon månad. Valberedningen önskar gärna ha en del på detta möte.

12. Förvaltning gvb.nu

Inget nytt har hänt i ärendet då fokus har legat på lokalen. Webbgruppen kommer försöka att ses.

13. AU informerar

Agga har tidigare skickat ut arbetsdokumentet för kårens alla poster. Återkoppling på detta dokument önskas. Vi bordlägger denna fråga till nästa KS.

14. Läger 2020

a) Spårarscouters – ekonomi

Inget nytt.

b) Upptäckarscouters – ekonomi

Inget nytt.

c) Äventyrarscouters – ekonomi

Inget nytt.

15. Läger 2021

a) Spårarscouter

Ingen budget finns ännu.

b) Upptäckarscouter

En budget har inkommit till KS.

Det har inkommit synpunkter på budgeten.

Vi återremitterar budgeten till upptäckarledarna. Det efterfrågas stöd ifrån KS i denna process.

c) Äventyrarscouter

Ingen budget har inkommit.

Planen är Kragenäs (Göteborgsscoutdistrikts lägerplats). 24 – 25 juli förläger för ledarna. 26 juli – 6 augusti läger för scouterna.

d) Utmanarscouter

Ingen info.

16. Rapporter och meddelanden

a) Avdelningsrapporter

i. Stingarna:

Hämt sen senaste KS: Verksamhet enligt planering.

Har kört mycket på kompismärke och intressemärken. Kompismärket har lett till att vi som mest har varit 18 scouter på plats.

Kommer hända fram till nästa KS: Fortsatta möten.

Övrigt: Svårt att inte kunna vara inomhus obehindrat, blir inte lika roliga program. Är också för få ledare (bara Peter & Tahmeed). Tack till Lärka som hjälpte till ett möte och var "mormor" i Mormors skafferier.

ii. Krypen

Hämt sen senaste KS: Vi har haft möten utomhus i Vanadislundan. Det går relativt bra, men har varit slitsamt och tidskrävande då vi bär all utrustning från lokalen till Vanadis t/r.

Kommer hända fram till nästa KS: Vi vill flytta in i Vanadisstugan och bedriva verksamhet därifrån. I och med att ungefär halva terminen gått och delvis varit inställd, delvis utomhus behöver vi omprioritera vilka aktiviteter vi genomför så att inte alltför stora delar av den ordinarie verksamheten missas (framförallt för andraåringarna).

iii. Waingunga:

Inställd övernattnings.

iv. Snabbfötterna:

Hämt sen senaste KS: Ett inställt möte pga covid-19. Planerat in lägermöte den 18/4. Diskuterat lägerplats.

Kommer hända fram till nästa KS: Dagsaktivitet den 13/3, skicka ut lägerbrev 1.

v. Gnagarna:

Hämt sen senaste KS: Vi har fortsatt haft möten utomhus i Vanadislunden och fokuserat på samarbete, sjukvård och livlina. Vi hade även ett möte med rymd-tema. Denna vecka hade vi sportlovsmöte där vi åkte skridskor i Vasaparken. Ca hälften så många scouter som vanligt kom. Vi har även gett upp inbjudan till vår kommande dagsaktivitet.

Kommer hända fram till nästa KS: Vi fortsätter med möten utomhus där vi fokuserar på orientering, stormkök, uppmärksammar kvinnodagen och har spionmöte. Vi planerar även en dagsaktivitet den 20 mars i Lill-Jansskogen och hoppas på uppslutning.

Övrigt: Vi hoppas på att snart kunna använda den nya lokalen som förvaring och för oss ledare, då skulle vi kunna utnyttja mötestiden mer och inte ägna så mycket tid åt att gå fram och tillbaka från Rehmsgatan. Vi har många inskrivna scouter men tyvärr är det alltid några borta varje möte. Vi tror att det dels beror på lite corona-rädsla, dels att man är extra försiktig vid snuva, samt att vissa inte vill komma så mycket när vi är ute och det är kallt. Vi hoppas dock att det kommer bättre sig när det blir lite varmare och smittoläget går ner.

vi. Skogsmännen:

Hämt sen senaste KS: Vi har börjat med avdelningsmöten vi hade vårt första möte den 28 januari. vi har haft olika utomhusmöten däribland skridskomöte, eldningsmöte och Cluedo möte. vi har gjort mindre omplaceringar i våra patruller så vi har bara 3 aktiva patruller den här terminen.

Kommer hända fram till nästa KS: vi kommer fortsätta med möten som vanligt några uppkommande möten är woodcraft, surring och matlagningsmöte. det kommer gå mycket lättare för oss ledare när vi har tillgång till Vanadis och kommer kunna mötas och förvara material där.

vii. Rovfåglarna:

Haft möten som vanligt, med bland annat pulkamöte. Nu planerar vi inför patrullmöten och eventuellt patrullövernattnig.

Avdelningen är tagg på övernattnig!

viii. Kwart i Gustaf:

Ingen rapport inkommen.

ix. Betongen:

Hämt sen senaste KS: Vi har haft ett möte och en övernattnig. på mötet hängde vi och åt middag tillsammans och diskuterade laget mål och olika aktiviteter vi skulle vilja göra, bland annat olika sätt som vi kan engagera oss mer i kåren som roverlag.

Övernattningen var en lite mellokväll där vi sov över hos Josef.

Kommer hända fram till nästa KS: Vi vill ha flera möte med fokus på att alla medlemmar kan komma. funderat lite på olika idéer hur vi kan hjälpa till med den nya Vanadis lokalen och hur vi gör inflyttningen för dom andra avdelningarna lättare.

b) KUL:

Ingen rapport inkommen.

c) Lokaler och materiel:

i. Bredäng:

Ommöblering i ledarrummet för att få mera plats.
En lampa i salen håller på och fixas.

ii. Rehngatan:

Se tidigare punkt.

iii. Vanadislunden:

Se tidigare punkt.

iv. Material:

Se Robins övriga punkt.

d) Pettersberg:

Hänt sen senaste KS: Har inte varit några uthyrningar alls sedan december pga pandemin. Så har varit lugnt och tyst i huset. Vildsvin har bökat upp mer på vägen och gräsmattan runt om huset. I övrigt har frånvaron av avdelningar gjort att det vanliga lerhavet uteblivit i år.

Kommer hända fram till nästa KS: Med tanke på rådande pandemin är vi tvungna tacka nej till kommande uthyrningar. Som det ser ut nu så kommer vi tvungna säga nej till övernattningar som våra avdelningar har planerat in under mars (äventyrarna) och Stingarna + gnagarna i april.

Övrigt: Vad gäller avloppet är det ingen framdriv i frågan. Jag har försökt jaga på Limpan i månader, men som jag förstår har varken ansökan om ombyggnad eller ansökan om dispens gått till kommunen. Så rent krasst har vi användningsförbud att använda Pettersberg. Jag som gårdsfogde har inte kontroll på situationen och ser tyvärr risk att om inget händer framöver sätta användningsförbud på huset då jag vill inte medverka till att bryta det förbudet vi har fått av kommunen och som gällt sedan sommaren. Detta förbud kommer påverka kårens avdelningar under vårterminen.

Moberg och Konstantin håller kontakten angående Pettersberg.

e) Ekonomi:

Peter berättar att vi har sökt bidrag samt redogör för situationen just nu kring bidrag.

Uppmaning att utveckla programpunkter på våra olika grenar kring ett demokratimöte för att förklara hur bidragen fungerar.

Kårkassören bedömer att vi har goda marginaler i kårens ekonomi trots att poster kan ha ökat då vi har en ny lokal och corona-anpassningar.

17. Övriga ärenden

a) Robin – Lägermaterial och praxis om ledaravgifter för läger

Robin som lägermaterialansvarig påminner om lägermaterialfonden. Det kostar 15 kr/scout/dag för lägerverksamhet vid användning av lägermaterial från lägerförråden. Detta finns beslutat sedan tidigare.

Robin tänker skriva ner en plan / arbetsdokument för uppdraget som lägermaterialansvarig.

Bägge containrarna kommer att inredas för bruk. Viktigt att den som är lägermaterialansvarig vet om vilka som har varit inne i förrådet. Har någon i kåren behov av material från lägerförråden så kontakta Robin i förväg för att få tillträde.

Robin lyfte ett beslut från ett KST från cirka 2 år sedan angående ledaravgifterna för läger.

Vi behöver förtydliga detaljerna kring hur vi ser på detta tidigare beslut, hur gör vi detta praktiskt.

Konstantin – ansluter mötet.

Agnieszka – ansluter mötet.

b) Äventyrarna – Bussresa

Vi har ett tidigare KS-beslut att kåren ska stå för extra kostnader för bussresor pga COVID-19.

c) Moberg - Majblommor

Någon på Skogsmännen har tidigare varit ansvarig för detta. Vi undersöker detta och ifall det går att ha digitala majblommor i år igen.

d) Moberg II – Bortgång av medlem (Christer Ahlberg)

Christer Ahlberg, en tidigare kårordförande på slutet på 1950-talet och början av 1960-talet, har lämnat oss. Han var troligen en av kårens mera drivande ledare vid införskaffandet av Pettersberg.

KS beslutar att köpa en krans till begravningen.

18. Infobladet

Info om processen kring Vanadislunden.

19. KS avslutas

Moberg avslutar mötet.

Patrik Anelli
Ordförande

Simon Ström
Sekreterare

Leonard Macchi
Justeringsperson